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Dobra oferta
NOWOŒÆ!!! Kredyty do 150 000 z³ bez porêczycieli

•

•

•
•

na bie¿¹ce wydatki,
na du¿e wydatki,

na sp³atê Twoich zobowi¹zañ,

szybka gotówka
kredyt gotówkowy
kredyt konsolidacyjny

na codzienne wydatki.karta kredytowa

Dobry
PIERWSZY PUNKT KASOWY GE Money Bank
w Gliwicach

Us³ugi spoza oferty GE Money Banku
dostêpne w :Sieci Kredyt

GLIWICE. ul. Pszczynska 6, tel. 032

GLIWICE. ul. Chorzowska 10, tel. 032

230 71 75

230 82 15

DobrejWiêcej o dowiesz siê u agenta:Ofercie

Kredyty
GE Money Bank

www.gliwicekredyty.pl
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W trakcie wizyty na Œl¹sku prezes 
PiS odwiedzi³ Mys³owice i Gliwice. 
Spotka³ siê z dziennikarzami pra-
sy lokalnej oraz mieszkañcami. 
Jaros³aw Kaczyñski nie 
szczêdzi³ s³ów krytyki wobec 
urzêduj¹cego prezydenta Gliwic 
i zapowiada³ walkê w wyborach 
samorz¹dowych. 

Samorz¹dowy 
„szturm” PiS -u
Chcemy zdobyæ Polskê w tym 
równie¿ Gliwice – zadeklarowa³ 
Jaros³aw Kaczyñski. Jak chce to 
uczyniæ? 
- Bêdziemy siê o to staraæ po-
przez aktywnoœæ ró¿nego rodza-
ju. Tak¹, która bêdzie postrze-
gana zarówno w skali kraju jak i 
w skali lokalnej. Tak¹ okazj¹ do 
„szturmu” s¹ najbli¿sze wybory 
samorz¹dowe. W Gliwicach od 
wielu lat jest ten sam prezydent. 
Wiem, ¿e ma poparcie ale budzi 
te¿ wiele kontrowersji. Mo¿e to 
bêdzie dobry punkt oparcia je¿eli 
chodzi o zabiegi dotycz¹ce wspar-
cia dla PiS-u. 

Poinformowa³ równie¿, ¿e chcia³- 
by pozyskaæ dla PiS-u gliwickie 
œrodowisko akademickie. Okazj¹ 
do tego ma byæ organizowany 
póŸn¹ wiosn¹ przez sympaty-

ków partii kongres inteligencji 
polskiej. - Bêdziemy zabiegaæ 
na ró¿ne sposoby i s¹dzê, ¿e to 
wkrótce przyniesie dobre rezul-
taty. Przypomnia³ te¿, ¿e za cza-
sów Porozumienia Centrum czyli 
poprzednika PiS, w Gliwicach z 
tej w³aœnie formacji wywodzi³a 
siê Ewa Kubica, wiceprezydent 
Gliwic. 

Kandydat jest ale 
nieoficjalny
Podczas spotkania nie mog³o nie 
pojawiæ siê pytanie o kandydata 
PiS-u na prezydenta Gliwic. 
Czy bêdzie nim tak jak poprzed-
nio Aleksander Ch³opek? Prezes 
stwierdzi³, ¿e w tej chwili nie 
podjêto jeszcze decyzji odnoœnie 
¿adnego kandydata w kraju. 
- Tym razem, zanim zarekomen-
dujemy tak¹ osobê, bêdziemy 
siê bardzo g³êboko zastanawiaæ 
i korzystaæ z badañ socjologicz-
nych. Wiemy kto w Gliwicach jest 
najbardziej prawdopodobnym 
kandydatem ale ¿adnej ostatecz-
nej decyzji w tej sprawie jeszcze 
nie ma.

Referendyœci nie 
chc¹ do PiS-u ? 

Jak na razie PiS nie zamierza 

wykorzystaæ „moralnego sukce-
su” dzia³ania grupy organizuj¹cej 
referendum w Gliwicach. 
- W Czêstochowie mo¿na mówiæ 
o efektywnych dzia³aniach. W 
Gliwicach niestety trudno mówiæ      
o sukcesie – mówi³ prezes. 

Nie jest te¿ przes¹dzone, ¿e 
referendyœci znajd¹ siê na li-
stach wyborczych Prawa i Spra- 
wiedliwoœci. Kaczyñski stwierdzi³, 
¿e ze szczegó³ów, jakie zna, to 
jak dot¹d grupa inicjatywna nie 
widzi siê w koalicji z PiS-em. 
- Mogê siê myliæ, ale je¿eli zmie-
ni zdanie bêdziemy na ten temat 
rozmawiaæ – podsumowa³. 

Krytycznie 
o prezydencie 
Najwiêkszym problemem Gli-
wic jest prezydent Frankiewicz 
– oznajmi³ w trakcie spotkania 
z dziennikarzami Kaczyñski. 
Zastrzeg³ jednak, ¿e jego wiedza 
pochodzi z drugiej rêki. 
Nie kry³, ¿e do dzia³añ prezyden-
ta Gliwic ma bardzo krytyczny 
stosunek. Nawi¹za³ równie¿ do 
ostatniej inicjatywy radnych, któ-
rzy chc¹ odwo³aæ Marka Kopa³ê 
z funkcji wiceprzewodnicz¹cego 
Rady Miejskiej. 
Pretensje do prezydenta Gliwic 
nie wynikaj¹ z tego, ¿e nie jest 

„Jeżeli prezydent Frankiewicz chce wybudować dużą halę, to akurat za to biję mu brawo”.

...zadeklarowa³ Jaros³aw Kaczyñski, prezes PiS 
podczas wizyty w Gliwicach.

Chcemy zdobyć Polskę i Gliwice...

od nas tylko z tego ¿e w tym 
mieœcie  ludzie, którzy popieraj¹ 
PiS czêsto to w negatywny spo-
sób odczuwaj¹. Dotyczy to szcze-
gólnie dzia³aczy PiS. A to ju¿ 
przekracza normy dopuszczalne 
w demokracji - mówi³.  

O Jerzym Buzku
 
- Z naszym rz¹dem nikt siê nie 
liczy – kilkakrotnie powtarza³ 
Kaczyñski. - Mo¿na go pokle- 
pywaæ po plecach i dawaæ mu 
drobne sprawy, bez znaczenia 
- takie na przyk³ad jak funkcja 
Przewodnicz¹cego Parlamen-
tu Europejskiego, z którym tak 

naprawdê te¿ nikt siê nie liczy. 
Jerzy Buzek nawet nie ma prawa 
g³osowaæ  na prezydium parla-
mentu – a nasz Micha³ Kamiñski 
ma takie prawo. Cieszê siê, ¿e 
Buzek jest przewodnicz¹cym ale 
to ¿aden realny sukces.

PiS popiera 
budowê Podium
 
Prezes ubolewa³ nad tym, ¿e w 
Polsce nie mamy wystarczaj¹cej 
iloœci atrybutów, jakie powinno 
mieæ œredniej wielkoœci pañstwo 
europejskie. Jest za ma³o te-
atrów, hal sportowych, base-

nów, sal koncertowych itp. Jako 
przyk³ad podawa³ Niemcy, które 
dysponuj¹ ponad 100 halami do 
uprawiania ró¿nych dyscyplin. Na 
uwagê, ¿e akurat w kontekœcie 
Gliwic nie jest to zbyt trafny za-
rzut, prezes odpowiedzia³, ¿e tego 
rodzaju obiekty jak wielkie hale 
sportowe, wiêksze ni¿ Spodek, 
s¹ w Polsce bardzo potrzebne. 
- Ja osobiœcie jestem za tego 
typu przedsiêwziêciami. Je¿eli 
prezydent Frankiewicz chce 
wybudowaæ du¿¹ halê to akurat 
za to bijê mu brawo. 

Nina Drzewiecka
fot. ITV Gliwice
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- Œwietnie, ¿e tu na Œl¹sku,     
w Gliwicach produkujemy takie 
wspania³e cacka. Dziêki temu 
Gliwice urastaj¹ do rangi mo-
toryzacyjnej metropolii - mówił 
Jerzy Buzek. 

Podkreœli³, ¿e gliwicka fabry-
ka nale¿y do najlepszych, a 
mo¿e nawet jest najlepszym 
zak³adem koncernu. 

To wa¿ne, ¿e na Œl¹sku s¹ 
produkowane dobre samocho-
dy, bo to jest dŸwignia rozwoju 
nie tylko samego przemys³u 
samochodowego ale w ogó-
le rozwoju gospodarki. Jak 
siê dowiedzia³em, firma GM 
przewiduje jeszcze redukcje 
zatrudnienia ale nie bêdzie za-
mykania ca³ych fabryk. Cieszê  
siê, ¿e jest szansa na to by w 

Gliwicach nie by³o zwolnieñ. 
Najwiêksza fabryka Opla w 
Europie ma przed sob¹ jasn¹ 
przysz³oœæ. 

Przypomnia³ równie¿, ¿e 11 
lat temu,  gdy fabryka Opla 
rozpoczyna³a swoj¹ dzia³alnoœæ 
w Gliwicach, to miasto by³o na 
10 miejscu w województwie 
- dziœ jest na 3 a jego dochód 
wzrós³ dziesiêciokrotnie.  - To 
oczywiœcie nie tylko zas³uga 
Opla ale jego wk³ad jest 
znacz¹cy – mówi³ Buzek.  

Dla pracowników Opla 
najwa¿niejsze jest to, 
¿e produkcja nowej 
Astry gwarantuje im 
spokój na 2-3 lata. 

- Zafira siê kiedyœ skoñczy a to 
jest nowy model wiêc wiadomo 

Ta fabryka by³a dla 
Gliwic i dla Œl¹ska 
bardzo wa¿na. By³a 

naszym ko³em zamacho-
wym. 
Ostatnio mieliœmy pewne 
obawy o los fabryki,  baliœmy 
siê interwencjonizmu 
pañstwowego, który w Unii 
Europejskiej te¿ wystêpuje. 
Jedyn¹ nadziej¹ by³a 
efektywnoœæ tej fabryki oraz 

jakoœæ produkowanych tutaj 
samochodów. I uda³o siê. 
Gliwicki Opel siê obroni³. 
Bardzo bym sobie ¿yczy³, 
¿eby ta jakoœæ zosta³a utrzy-
mana i ¿eby pracownicy 
gliwickiego zak³adu udo-
wodnili jak dobrze mo¿e być 
wykonywana praca w Polsce             
i w Gliwicach. Ta reputa-
cja przek³ada siê na nasze 
szanse jako regionu.

– praca bêdzie – mówi¹.
Firma General Motors zak³ada, 
¿e je¿eli nowy Opel Astra zo-
stanie dobrze przyjêty przez 
klientów w Europie Zachodniej 
to bardzo prawdopodobne jest, 

¿e w Gliwicach przywrócona zo-
stanie praca na trzy zmiany, za-
miast obecnych dwóch. Wtedy 
do pracy mog³aby wróciæ spora 
czêœæ z ponad 500  zwolnio-
nych w ubieg³ym roku pracow-
ników. Eksport stanowi ponad 
90 proc. produkcji gliwickiej 
fabryki.

Nina Drzewiecka

Nowa Astra przypadła do gustu również żeńskiej 
części naszej redakcji

Zygmunt Frankiewicz – prezydent Gliwic


